



**RETURN BIDS TO:
RETOURNER LES SOUMISSIONS À :**

BID SOLICITATION DEMANDE DE SOUMISSIONS

The Bidder offers to provide to Canada the goods, services or both listed in the bid solicitation in accordance with the conditions set out in the bid solicitation and at the prices set out in the bid.

This bid solicitation is issued in accordance with the conditions of Supply Arrangement No. . Only suppliers who are pre-qualified and have been issued a supply arrangement at the time this bid solicitation is issued are eligible to bid.

Le soumissionnaire offre de fournir au Canada les biens, services ou les deux énumérés dans la demande de soumissions aux conditions prévues dans la demande de soumissions et aux prix indiqués dans la soumission.

Cette demande de soumissions est émise conformément aux conditions de l'arrangement en matière d'approvisionnement numéro

. Seuls les fournisseurs qui sont pré-qualifiés et auxquels un arrangement en matière d'approvisionnement a été émis au moment où cette demande de soumissions est émise peuvent présenter une soumission.

Solicitation No. - N° de la demande	Amendment No. - N° de modification
Solicitation closes - La demande prend fin at - à on - le	File No. - N° de dossier

Date of Solicitation - Date de la demande	
Address inquiries to - Adresser toute demande de renseignements à :	
Area code and Telephone No. Code régional et N° de téléphone	Facsimile No. N° de télécopieur
Destination	

**Instructions:
Municipal taxes are not applicable.**

Unless otherwise specified in the bid solicitation, all prices quoted must be net prices in Canadian funds including Canadian customs duties, excise taxes, and must be FOB, including all delivery charges to destination(s) as indicated. The amount for Applicable Taxes is to be shown as a separate item.

**Instructions:
Les taxes municipales ne s'appliquent pas.**

Sauf indication contraire dans la demande de soumissions, tous les prix indiqués doivent être des prix nets, en dollars canadiens, comprenant les droits de douane canadiens, la taxe d'accise et doivent être FAB, y compris tous frais de livraison à la (aux) destination(s) indiquée(s). Le montant des taxes applicables doit apparaître séparément.

Delivery required - Livraison exigée	Delivery offered - Livraison proposée
Supplier Name and Address - Nom et adresse du fournisseur	
Telephone No. - N° de téléphone Facsimile No. - N° de télécopieur	
Name and title of person authorized to sign on behalf of supplier (type or print) Nom et titre de la personne autorisée à signer au nom du fournisseur (caractère d'impression)	
Signature	Date



ANNEX B

SOLICITATION FOR ELECTRICAL ITEMS

PART 1 - SOLICITATION

1. Requirement

This solicitation and resulting contract are issued against the Supply Arrangement (SA) series E60HN-16ELEC and all terms and conditions of the SA apply.

Vendor is requested to submit a bid for all items listed at Annex "A" attached.

1.1 Equivalent Products (B3000T)

Products that are equivalent in form, fit, function and quality to the item(s) specified in the bid solicitation will be considered.

1.2 Destination

Delivery destination is:

6363, Notre Dame, East Street, Building 2 North
Montreal, QC, H1N,3V9
Canada

1.2 Delivery

1.3

Due to the urgency of this request for missions abroad, delivery must be completed by no later than 31 of October 2023.

2. Submission of Bids

Bids must be submitted no later than 17th of October 2023 until 23:59.

3. Integrity Provisions - Declaration of Convicted Offences

As per terms and conditions of the Supply Arrangement (SA) series E60HN-16ELEC.

4. Bid Evaluation

Technical compliance to the requirement presented herein and at Annex "A".

Technical compliance of equivalent (substitute) product(s) offered (as per Equivalent Products, B3000T).

The bidder must quote firm prices in Canadian dollars, DDP (destination) with freight charges included. Goods and Services Tax (GST) and/or the Harmonized Sales Tax (HST) not included for evaluation purposes.



The Total Evaluated Bid Price is the sum of all items at Annex "A".

5. Basis of Selection

A bid must comply with the requirements of the bid solicitation and meet all evaluation criteria to be declared responsive (compliant). The lowest priced responsive bid on an aggregate basis will be recommended for award of a contract.

PART 2 - RESULTING CONTRACT CLAUSES

1. Requirement

The contractor must provide the goods in accordance with the requirements stated herein and at Annex "A" attached.

2. Delivery Date

Delivery to:

6363, Notre Dame, East Street, Building 2 North
Montreal, QC, H1N,3V9
Canada

Must be by no later than October 31st of 2023

3. Integrity Provisions - Declaration of Convicted Offences

As per terms and conditions of the Supply Arrangement (SA) series E60HN-16ELEC.

4. Standard Instructions, Clauses and Conditions

As per terms and conditions of the Supply Arrangement (SA) series E60HN-16ELEC.

5. Basis of Payment

In consideration of the Contractor satisfactorily completing all of its obligations under the Contract, the Contractor will be paid the firm prices as specified in the contract. Firm prices in Canadian dollars, DDP (destination) with Freight charges included. Goods and Services T(GST) and/or the Harmonized Sales Tax (HST) included.



ANNEXE B

DEMANDE DE SOUMISSIONS POUR DES PRODUITS ÉLECTRIQUES

PARTIE 1 – DEMANDE DE SOUMISSIONS

1. Énoncé du besoin

Cette demande de soumissions et le contrat subséquent sont émis à l'encontre de l'arrangement en matière d'approvisionnement de la série No. E60HN-16ELEC et les termes et modalités en font partie intégrante.

Le fournisseur est invité à soumettre une offre pour tous les articles énumérés à l'annexe "A" ci-jointe.

1.1 Produits équivalents (B3000T)

Les produits dont la forme, l'ajustage, la fonction et la qualité sont équivalents aux articles spécifiés dans la demande de soumissions seront pris en considération.

1.2 Destination

La destination est :

6363, Notre Dame East Street, Bâtiment 2 Nord
Montreal, QC, H1N,3V9
Canada

1.3 Exigences de la livraison

En raison de l'urgence de cette demande pour les missions à l'étranger, La livraison doit être complétée au plus tard le 31 octobre 2023.

2. Présentation des soumissions

Les soumissions doivent être soumises au plus tard le 17 octobre 2023 à 23:59.

3. Dispositions relatives à l'intégrité - déclaration de condamnation à une infraction

Selon les termes et modalités de l'arrangement en matière d'approvisionnement de la série No. E60HN-16ELEC.

4. Évaluation des soumissions

Conformité technique aux exigences présentées ici et à l'annexe « A ».

Conformité technique du (des) produit(s) équivalent(s) proposé(s) (selon les modalités de la clause sur les produits équivalents, B3000T).



Le soumissionnaire doit fournir des prix fermes en dollars canadiens, rendu droits acquittés (destination), avec le frais de transport à destination inclus.

La taxe sur les produits et services (TPS) et/ou la taxe de vente harmonisée (TVH) ne sont pas incluses pour fin d'évaluation.

Le prix total évalué de la soumission est la somme de tous les articles de l'annexe « A ».

5. Méthode de sélection

La soumission doit respecter les exigences de la demande de soumissions et satisfaire à tous les critères D'évaluation technique obligatoires pour être déclarée recevable. La recommandation pour l'attribution d'un contrat se fera en fonction de la soumission recevable la plus basse globalement.

PARTIE 2 - CLAUSES DU CONTRAT SUBSÉQUENT

1. Énoncé du besoin

L'entrepreneur doit fournir les biens conformément aux exigences énoncées aux présentes et à l'annexe « A » ci-jointe.

2. Exigences de la livraison

La livraison à :

3USC / Défense Nationale
6363, Rue Notre Dame Est, bâtiment 2
Montréal, Québec, H1N 3V9

Au plus tard le 31 octobre 2023

3. Dispositions relatives à l'intégrité - déclaration de condamnation à une infraction

Selon les termes et modalités de l'arrangement en matière d'approvisionnement de la série No. E60HN-16ELEC.

4. Clauses, conditions uniformisées et conditions générales

Selon les termes et modalités de l'arrangement en matière d'approvisionnement de la série No. E60HN-16ELEC.





5. Base de paiement

Sous réserve de l'exécution satisfaisante pour l'entrepreneur de toutes ses obligations en vertu du présent contrat, l'entrepreneur se verra verser les prix fermes précisés dans le contrat. Prix fermes en dollars canadiens, rendu droits acquittés (destination), avec le frais de transport à destination inclus. Les taxes applicables sont en sus.











ANNEX A







EQUIPMENT LIST

ITEM	Part Number	Description		Quantity	Unit of issue	Unit Price	Total Price
1	THSA1200HS10T316L	Channel, 12 Gauge, 1-5/8 Inch x 1-5/8 Inch, Length 10 Feet, Half Slotted Type 316 Low Carbon Stainless Steel with 9/16 Inch x 1-1/8 Inch Slots on 2 Inch Centers Substitute accepted/ substitute accepté		4,8	Per 100Ft		
2	A1202HS10T316L	Channel, 12 Gauge. 1 5/8 " X 1 5/8 " 10 feet, Back-to-Back 316 stainless steel Substitute accepted/ substitute accepté		0,28	per 100 lengths		
3	#304048	Base connector back-to-back stainless steel Substitute accepted/ substitute accepté		28	ea		
4	#304012	Push button MQN-R (for connecting two strut together) Substitute accepted/ substitute accepté		16	per 25		



5	Model #2210247	3/8 in. x 2-1/2 in. Kwik Bolt TZ2 316 Stainless Steel Concrete Anchor Substitute accepted/ substitute accepté.		3	Per 50		
6	D1200S10T316L	STRUT 1-5/8 X 1" 316 Stainless Steel Substitute accepted/ substitute accepté		250	per 1ft		
7	#369658	MQW-4-90 Angle Connector Substitute accepted/ substitute accepté		10	Per 10		
8	#304019	MQM-R wing nut fastener 3/8 Substitute accepted/ substitute accepté		16	Per 25		
9	1000131561	3/8-16 x 1-1/2-inch Hex Head Cap Screw Substitute accepted/ substitute accepté		400	ea		
10	1000126801	3/8-16 x 36-inch Stainless Steel Threaded Rod Substitute accepted/ substitute accepté		3	ea		
11	2191-508	3/8" x 1-1/2" 18.8 Stainless Steel Fender Washers Substitute accepted/ substitute accepté		20	per 5		
12	1000131553	3/8-16 x 1-inch Hex Head Cap Screw 18.8 Stainless Steel Substitute accepted/ substitute accepté		300	ea		



13	1000423639	3/8-inch (7/8-inch O.D.) Flat Washer - 18.8 Stainless Steel Substitute accepted/ substitute accepté		600	ea		
14	ROYFDBLANK	BLANK BOX PVC Substitute accepted/ substitute accepté		2	Per 100		
15	1000125395	3/8-16-inch Finished Hex Nut - 18.8 Stainless Steel Substitute accepted/ substitute accepté		100	ea		
16	1001723374	Square D X Series 20A 125V Outdoor Tamper Resis. Substitute accepted/ substitute accepté		100	ea		
17	Model # 6238-2	Milwaukee Tool 11 Amp Corded Deep Cut AC/DC Band Saw with Case Substitute accepted/ substitute accepté		1	ea		
18	Model # 48-39-0520	Milwaukee Tool 44-7/8 -Inch 18 TPI Bi-Metal Deep Cut Portable Band Saw Blade Substitute accepted/ substitute accepté		3	ea		